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B4pet_c88_645288.htm 2011年下半年公共英语考试已经进入到

冲刺备考阶段，在此，为了帮助各位考友突破口语，百考试

题站点编辑为各位整理了系列口语练习题，希望考生朋友们

能够认真备考。 What’s your opinion of working for a foreign

firm? My opinion of working for a foreign firm? Well, frankly

speaking, I want to work in a foreign firm in the future. Firstly I think

working in a foreign firm is very demanding. You have to work very

hard and constantly develop your abilitiers and widen your

knowledge. Secondly, foreign firms often offer some training courses

to new employees, and this way will be very helpfull in their future

careers. Thirdly, foreign firms can offer higher pay. As our country

has entered the WTO, I believe more foreign firms will come to

China, and then Chinese people can get more working opportuities.

So, working in a foreigh firm is my dream. I think at least I can learn

something from this dream if some day it comes true. 这位考生在

句首也采用了重复考官问题的技巧，使得自己能在重复问题

的同时快速思考下面要说的话。考生首先肯定了自己喜欢在

外资企业工作，接着从三个方面阐述了理由，最后简短地予

以概括，回答较为充分。考生阐述理由时采用列举法，即首

先⋯⋯，其次⋯⋯；或第⋯⋯，第二⋯⋯，是很实用的一种

技巧。因为列举法在结构上很清晰，容易被听者接受；再是

利用列举法利于考生边谈边想，并根据实际情况随时增加要

阐述的内容。 相关推荐： #0000ff>2011年pets3口语指导每日
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